
 
 

V Ě S T N Í K 
ÚVODNÍK 

Milí přátelé, 
uběhl zase měsíc od minulého vydání věstníku. Již se scházíme všichni 
společně na bohoslužby, vracíme se tak do sborového režimu, který známe. 
Červen byl naplněn mnoha akcemi – jako bychom chtěli dohnat čas. 
Určitým vrcholem byly křty a přivítání do našeho společenství. Máme mezi 
sebou sedm nových sester. Mladí byli na vodě, ukončoval se školní rok – 
jak s mládeží, tak Klubem Pathfinder. Proběhly další divadelní odpoledne, 
ale také sousedská večeře a stavba tábora.  
Nyní přichází čas léta a prázdnin. A my se těšíme, že si odpočineme a 
načerpáme nové síly. Ale i na tento čas je naplánováno mnoho aktivit. Děti 
a mladí lidé se těší na dva tábory. V červenci proběhne akce „Mladí pro 
Ježíše“, kdy více než sto mladých lidí bude pomáhat různými formami 
obyvatelům Plzně. Tito mladí lidé s námi budou trávit tři soboty, kdy se 
budou sdílet s tím, co prožili. V srpnu pak bude kádež a stárež již tradičně 
na Karolíně. A v druhé polovině srpna pak bude poprvé v Plzni křesťanský 
hudební festival United.  
Tento letní a prázdninový čas bych rád zarámoval biblickým textem, který 
napsal apoštol Petr ve svém prvním listu: „Brzo už bude konec všemu. 
Ovládejte se tedy a na věci se dívejte střízlivě, abyste se mohli věnovat 
modlitbě. Především se mějte navzájem vroucně rádi, protože láska 
přikrývá všechny hříchy.“ (1P 4,7.8) 
Konec všech věcí už je blízko. Jako adventisté to máme v názvu – jsme ti, 
co čekají na Ježíšův návrat. Všechno, co děláme – jak osobně, tak ve sboru 
– je tím poznamenáno. Nejsme zde proto, abychom se zabydleli – vždy je 
potřeba vnímat „poutnický“ přesah našeho života. Zde na zemi máme žít, 
sloužit – ale brzo už půjdeme domů. 
A proto se dívejme na věci střízlivě. Střízlivé posuzování věcí – ony nejsou 
to jediné v našem životě – druhou složkou života je vertikální rozměr všeho, 
co děláme. Masaryk v trochu jiné souvislosti říkával: Dělat vše pod zorným 
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úhlem věčnosti. A Petr připomíná, že to souvisí s modlitbou. „Žijte proto 
rozumně a střízlivě, abyste byli pohotoví k modlitbám.“ Proto ať už budeme 
dělat a zažívat v létě cokoliv, tak je dobré do všeho pozvat v modlitbě Pána 
Boha – ať nám žehná a chrání nás.  
A pak Petr přidává výzvu: „Především mějte vytrvalou lásku jedni 
k druhým“. Mějte se navzájem rádi. O to jde. To Ježíš zdůraznil, když 
odpovídal na otázku, které přikázání je nejdůležitější. Vztah k Bohu a vztah 
k bližnímu.  
Vše, co prožíváme – jak osobně, tak jako sborové společenství – by měla 
prokvašovat, prostupovat, infikovat láska – a to jak k Bohu, tak k druhým.  
A pak Petr přidává dodatek, který je známý už ze Starého zákona a najdeme 
ho i u Jakuba: „Láska přikrývá všechny hříchy“. Kde je láska, tam je vyznání, 
tam je odpuštění, tam jsou dobré vztahy, tam to vzkvétá – a to jak vůči 
Bohu, tak ve vztazích s těmi, s nimiž jsme na cestě za Bohem – s lidmi, kteří 
jsou nějak spojeni s KVK centrem.  
Přeji vám pěkné léto.       Dan Hrdinka 

 

 

 

 

BLAHOPŘEJEME K NAROZENINÁM

ČERVENEC   

Hricová Elen 5. 7.                                                                                                                                                              
Salavcová Věra 6. 7.  
Bokr David 9. 7. 
Joklová Šárka 15. 7.                                                                        
Bubeník Marian 18. 7. 
Nakonechna Kateryna 22. 7.  
Nováková Dagmar 25. 7. 
 

SRPEN                                                                                                                                                                        

Zavadská Světlana 3. 8. 
Vrba Michal 4. 8. 

Deiac Daria 17. 8.   
Štauberová Olga ml. 19. 8.                                                                                                                            

Hofmeister Václav 22. 8. 
Bartička Vojtěch 22. 8.  
Horník František 23. 8. 

Fiala Dominik 25. 8.      
Valentová Eva 28. 8. 

Klobouk Jaromír 29. 8. 
 

Krásné prožití samotných narozenin a do dalších let spoustu Boží lásky a 
vědomí Jeho přítomnosti a pokoje! 
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ZE ŽIVOTA SBORU 
 

Jak už jste četli v úvodníku, máme konečně možnost scházet se společně, 
jak jsme zvyklí. Zároveň ale došlo ke změně času: bohoslužby začínají od 
9:30 sobotní školou (ve třídách) a druhá část bohoslužby pokračuje od 
11:00. Rádi bychom vyzkoušeli tento nový režim během prázdnin a po 
jejich konci proběhne členské shromáždění, na kterém bude rozhodnuto, 
zda si tento čas odsouhlasíme, nebo se vrátíme na tradiční devátou ranní.  
Děkujeme Vám za trpělivost. Víme, že bude třeba postupně vyladit délku 
přestávky, učení ve třídách, režim společných písniček atd. Budeme 
samozřejmě rádi za Vaši zpětnou vazbu, a především za spolupráci při 
zajišťování jednotlivých služebností. 
Věříme, že se naše scházení zase rozběhne a budeme se z něj moci radovat 

jako dřív      . 
Za výbor sboru Ka Bre 

 

V měsíci červnu jsme měli možnost do našeho společenství přivítat sedm 
nových sester: Marii Bártonovou, Alenu Kloboukovou, Pavlu 
Obracaníkovou, Kateřinu Pitoňákovou, Jiřinu Rohrbacherovou, Nikolu 
Vrbovou a Ivu Zelenkovou. Kdo u toho byl, může zavzpomínat a kdo 
nebyl, může se podívat, jak to vypadalo na následujících fotografiích:  
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ADRA 

 
Milí přátelé organizace ADRA,  
nejdříve chceme srdečně poděkovat všem ochotným dárcům a dárkyním, 
kteří jste se zapojili do finanční pomoci: ke dni 30. 6. bylo vybráno 
zaokrouhleně přes DMS 109 000 Kč, přes portál Darujme 10,38 mil. Kč a na 
účtu veřejné sbírky je připraveno 32,43 mil. Kč. Celkem máme nyní od 
individuálních dárců k dispozici na pomoc lidem téměř 43 mil. Kč. 
 
Postupně také přicházejí přislíbené firemní dary, o jejichž výši vás budeme 
informovat. Ještě jste nestihli přispět? Použijte třeba QR kód na této 
stránce.  
 

JAK SE BUDOU PENÍZE ROZDĚLOVAT? 
V pondělí ráno proběhlo zaškolení 10 dvojic 
dobrovolníků, kteří se pod vedením koordinátorů 
ADRA pustili do obcházení domů a jejich obyvatel 
v přidělené oblasti Moravské Nové Vsi. Cílem bylo 
provést šetření na místě: kdo v domě žije, jaké jsou 
aktuální materiální i psychosociální potřeby obyvatel, jaké možnosti mají 
lidé vypomoci si sami nebo v rámci širší rodiny a přátel. 
 
Humanitární organizace ADRA se řídí při rozdělování peněz několika 
zásadami ověřenými dlouholetou praxí i svým etickým kodexem. 

• Snaha spolupracovat s dalšími neziskovými či církevními 
organizacemi, pokud o to stojí: smysl je dělat práci a využívat své 
zdroje efektivně, rozdělit si oblasti, nezdvojovat zbytečně řadu 
úkonů. 

• Transparentnost s nakládáním s darovanými penězi. Dárcům, kteří 
darují přes portál Darujme, vystavíme v lednu příštího roku 
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Potvrzení o daru. Příjemce pomoci dostane smlouvu o zaslané 
částce, všechny doklady pečlivě shromažďujeme. 

• Koordinovaná a spravedlivá pomoc: stejné principy sběru a 
vyhodnocování informací. 

Na koordinační schůzce devíti spolupracujících organizací ADRA, Člověk 
v tísni, Diakonie ČCE, Donio, Karel Komárek Family Foundation, Nadace 
Via, Nadace ČEZ, Nadační fond Českého rozhlasu, Nadační fond pomoci 
Karla Janečka bylo rozhodnuto, že v tzv. první vlně odešle každá z 
organizací poškozeným domácnostem na účet 150 000 Kč.  
Snažíme se zprocesovat odeslání prvních částek lidem co nejdříve, ale je 
potřeba ošetřit vše darovacími smlouvami (pro stovky domácností) a 
situaci komplikuje ztráta dokladů některých osob a jejich následné 
ověřování. 

 
 
JAK JE TO S MATERIÁLNÍ POMOCÍ? 
ADRA rozdala lidem desítky vařičů, elektrocentrál, prodlužovaček, 
powerbanky, řadu dalších potřeb a reagujeme i na individuální prosby 
(např. sehnání polohovací postele). 
 
Ještě řadu týdnů budou lidem velmi vhod latě, prkna, trámy, střešní 
krytiny. 
Snažíme se tento stavební materiál nasmlouvat, ale potřeba je velká a 
dodávky ve stavebnictví letos obecně složité. 
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POTŘEBA JSOU ŘEMESLNÍCI 
pokud máte čas, chuť a potřebné schopnosti, prosíme zavolejte si sami na 
telefonní čísla na obcích pro řemeslníky uvedená nahoře. 
  
CO DOBROVOLNÍCI – MAJÍ PŘIJET? 
V současnosti se na místě nachází řada spontánních dobrovolníků, které 
však ADRA neorganizuje – nezajišťuje jim práci, ubytování, stravu, 
pojištění. Nicméně ADRA očekává, že zájem těchto lidí brzy opadne, 
stejně tak roste únava a vyčerpání místních obyvatel. 
 
A zde, v této další fázi, počítáme s nástupem ADRA dobrovolníků a 
dobrovolnic. V následujících dnech/příští týden plánujeme spustit 
přihlašování. Dobrovolníci by zůstávali na místě optimálně 2 dny, protože 
práce je velmi náročná. Třetí den již často poklesne efektivita, vzrůstá 
riziko úrazů apod. O podrobnostech vás budeme informovat. 
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Chceme opravdu srdečně poděkovat vám všem, kteří jste darovali 
finanční částku či nabídli pomoc. 
Spolupracujeme s lokálním Dobrovolnickým centrem ADRA Břeclav. 
Děkujeme za zapůjčení autobusu od kolegů ADRA Slovensko pro 
koordinační zázemí. 
 Děkujeme, že jste tu s námi pro druhé! Buďte s námi v obraze na 
sociálních sítích. 

Za organizaci ADRA 
Martina Špinková 

koordinátorka péče o dárce 
 

TRATÁT 
Kniha Daniel a makabejská teze – Jiří Moskala 
Původně disertační práce Jiřího Moskaly se zabývá 
problematikou autorství, jednoty, struktury a 
prorockých výroků v biblické knize Daniel. Prof. Jan 
Heller v úvodu označil tuto práci jako velice cenné 
obohacení odborné teologické literatury a jako 
závažné dílo, které by neměl pominout nikdo, kdo se 
bude u nás v budoucnu chtít do hloubky zabývat 
knihou Daniel.  
Cena 220 Kč 

 
Naděje v neklidných dobách – Mark A. Finley 
Strach – obavy – stres, to jsou emoce, které nás 
mohou přesáhnout a pohltit. Naplňují naši mysl 
nezodpověditelnými otázkami: 
➢ Přijdu o něco cenného? 

➢ O zdraví? Práci? Rodinu? 

➢ Vrátí se náš život do normálu? 

➢ A jak teď vlastně bude takový „normální“ život 
vypadat? 

Žijeme ve světě poznamenaném hříchem, a přestože se 
každý den dozvídáme o nových katastrofách, svůj strach můžeme odevzdat 
Ježíši. On je odpovědí na všudypřítomné obavy, které pohlcují naši energii, 
okrádají nás o radost a ničí naše zdraví. 

http://click.em11cl.eu/g-o/00Db0000000c0O8EAI-a1D6700000C4GF6EAN/57C2290F-3F0F-527A-6731-0B8ADE329E4F/D593D0A1-5DC6-0571-1014-3216B1F25590


-9- 

Strach je emoce. Víra je postoj. Je naší volbou, na co z toho se zaměříme. 
Jestliže se rozhodneme změnit své postoje, strach uvolní cestu víře. 
Spolu s evangelistou Markem Finleyem objevme Toho, kdo je větší než naše 
obavy, větší než naše starosti a úzkost. Toho, kdo má konkrétní odpovědi 
na naše problémy. Jen z něj může pramenit naše jistota, protože On zaslíbil: 
„Nikdy tě neopustím.“ 

Cena 30 Kč 

 

Už si se mnou nehraj – Gábor Mihalec 
Většina knih pojednávajících o nevěře přináší rady, jak 
zvládnout tuto traumatickou událost, pokud k ní již 
dojde. Tato kniha volí odlišný přístup. Nabízí 
praktickou pomoc i rady, jak dlouhodobě udržet 
kvalitní a zdravý vztah, ve kterém nám bude natolik 
dobře, že můžeme nevěře předejít. Pomáhá čtenářům, 
aby si uvědomili, jaká jsou "pravidla hry" v manželství, 
učí nás objevovat, co z minulosti (aniž to víme) na nás 
působí. Kniha nám má pomoci chránit hranice vztahu, udržovat v něm 
atmosféru intimity a důvěry. Přináší příklady ze skutečného života 
a odkrývá riziková místa, situace i chování. Vede nás i pomocí praktických 
cvičení v závěru každé kapitoly k tomu, abychom na svém manželství 
pracovali a aby nám mohlo být v našem vztahu skutečně dobře.  
Cena 248 Kč 
 
Hnědáček a nalezená podkova – Michaela Hrachovcová, Alice 
Danielovská 

Hříbátko Hnědáček žije na statku s tažným koníkem 
Toníkem. Jednoho dne nalezne podkovu, která by se 
Toníkovi moc hodila při jeho těžké práci. Hnědáček 
zahlédl u řeky krásné koně. Úplně jiné než je jeho 
statný kamarád Toník, který pomáhá v lese stahovat 
dřevo. Rozeběhne se k nim, ale než je dožene, koně 
jsou pryč. V řece však najde krásnou podkovu. Hrozně 
rád by ji měl na svých kopytech. Je však ještě příliš 
malý, a tak svůj poklad ukryje.  
Cena 178 Kč 
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AKTIVITY KVK 
 

Divadelní odpoledne 
Letošní rok byl celkem „netradiční“, i co se konání kulturních akcí týká. A 
tak se nám místo divadelního listopadu, který jsme měli naplánovaný, a na 
který jsem Vás zvala v jednom z předchozích čísel Věstníku stal nejdříve 
„Divadelní květen“ a poté květnovo - červnové  „Divadelní odpoledne“. Do 
poslední chvíle jsme nevěděli, zda a v jaké podobě bude vůbec možné akci 
uspořádat. Ale povedlo se. Poslední květnové nedělní odpoledne jsme u 
nás v KVK Centru přivítali první návštěvníky. Rodiče s dětmi si vyrobili malé 
dřevěné loutky. Poté už přišla na řadu pohádka Cirkousíček. Krásně 
zpracované kulisy a loutky nadchly děti i dospělé. Bylo moc příjemné, že 
nám loutky po ukončení divadla herci zapůjčili, a mi jsme si tak mohli 
vyzkoušet, jaké je to být loutkohercem. 
Dvě červnové neděle patřily divadlu Múza. Zejména poslední divadelní 
představení „O bolavém zoubku“ bylo pro děti (a samozřejmě i pro nás 
dospělé) velmi poučné. Myslím si, že alespoň po nějakou dobu si děti 
budou čistit zoubky bez odmlouvání. 
A co všechno se vyrábělo? Dřevěné loutky draků, princezen, rytířů, čertů. 
Mandaly a motýlci se skelněnou mozaikou. Prstové loutky jednorožců… .  
I když účast letos nebyla tak vysoká jako u předchozích ročníků, myslím si, 
že se všechna divadelní odpoledne povedla. Snad i díky počasí, které i když 
nás pokaždé na obzoru strašily mraky, se nakonec vždy umoudřilo. 

Nakonec bych ráda poděkovala 
těm, kteří se zapojili do 
organizace akce, i těm, kteří si 
akci přišli užít. A také chci 
vyslovit jedno neskromné přání 
do dalších měsíců a snad i let. Ať 
už můžeme trávit čas v našem 
společenství konečně spolu. 

Pavla Obracaníková 
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Sousedská večeře 
Poslední červnovou sobotu jsme otevřely vrata, vrátka i dveře v našem 
KVK-čku, abychom se mohli setkat s našimi starými i novými sousedy. A že 
se nás sešlo opravdu hodně. Děti jsme zapojili do malování soutěžní 
girlandy. Menší děti si užily bublinkovou show, kterou si pro ně nečekaně 
připravil jeden nový, dobrý soused. Mnozí také donesli nějaké dobroty na 
společný stůl. K večeru nás kulturně občerstvila skupina Fregata. Musím 
říci, že jejich autorský folk je skvělý. 
A jak bych shrnula akci? Sešli jsme se, popovídali si, opekli si spolu 
špekáčky, poslechli si hudební skupinu Fregata. Tak jako každý rok. 
Sousedská večeře je prostě skvělá akce.  

Pavla 
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MLÁDEŽ NA VODĚ  
 

Za úsvitu 21. června vyrazila komorní sestava mládeže z Plzně, Rokycan a 
Karlových Varů vstříc letos střídmým vltavským proudům. Protože pršelo 
jenom v noci, hodnotím akci poměrně vysoko – 7 z 10. Body strhávám kvůli 

své neúčasti.       
Zuzka Breuerová 
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KLUB PTAHFINDER 
 

Ve jménu krále – Robinzonáda 2021 
Letošní Robinzonáda byla zcela jiná než všechny předchozí. Místo 
toho, abychom se společně setkali s ostatními oddíly, jsme byli spojeni 
pouze online formou pomocí videí a fotek, které jsme si vzájemně mezi 
sebou sdíleli. Každý oddíl odjel na místo, kde bylo možné uskutečnit 
program Robinzonády a mohl strávit čas pospolu. 
Teď už ale k tomu, jak jsme prožili Robinzonádu my - Svišti. Celá tato 
víkendová akce byla na téma Jiříka z Poděbrad.  Není proto divu, že po 
příjezdu na faru, kde bylo naše ubytování, jsme vyslechli první králův 
rozkaz. Byli jsme seznámeni se situací v naší zemi a vysláni s velkým úkolem 
- sjednotit Evropu.  
Abychom se však mohli vydat na tuto velkou misi, museli jsme sehnat 
potřebné vybavení. V tom spočívala první hra.  
V sobotu ráno jsme byli připraveni vyrazit na dlouhou cestu po Evropě. 
Chodili jsme po stanovištích s jednotlivými státy Evropy. Na každém jsme 
se dozvěděli o daném státu zajímavé informace a vyzkoušeli si zajímavé 
aktivity.  
Stavěli jsme žebřík a vysokou věž, 
skládali básničku, přiřazovali 
vynálezy k jejich vynálezcům a 
spoustu dalšího. ☺  Byla to náročná 
cesta, ale zvládli jsme to. Nebylo to 
však vše, co nás v sobotu potkalo. 
Po příchodu do tábora jsme si 
museli sami uvařit večeři na ohni. 
Nazvala bych to jídlem - co dům 
dal, ale pokud se vám bude více  
líbit název hodný pro královskou kuchyni, tak by se to jmenovalo asi spíš  – 
Brambory s lahodnou rajčatovou omáčkou, zalévané smetanou. ☺ 
K večeru jsme hráli ještě hru na majáky…  a pak vyčerpáním usnuli… 
V neděli nás po králově rozkazu čekala poslední hra před odjezdem domů. 
Za pomoci informací, které jsme se předchozí den dozvěděli, jsme získali 
jednotlivé puzzlíky pro složení mapy jednoho státu. My jsme měli 
Slovensko. Po složení všech států Evropy proběhlo živé vysílání, kde král 
Jiřík setřel na mapě všechny státy, které jednotlivé oddíly získaly. 
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A pak přišla na řadu cesta domůůů …  Vyčerpání, nové vědomosti, radost, 
zážitky…S těmito pocity jsme odjížděli z naší fary. Nyní můžu s klidným 
srdcem říci, že už se všichni moc těšíme na příští rok, kdy se snad už naživo 
potkáme s kamarády z jiných oddílů a prožijeme podobný čas pospolu.  

Niki Vrbová                                                                                                                                
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Vlci na Vandru (& Robinzonáda 2021 – Ve jménu krále) 
Letos jsme termín plánovali dohromady s jinou velkou akcí, kterou pořádá 
Pathfinder – Robinzonáda. Jelikož rozvolnění nebylo tak rychlé, jak je 
potřeba pro velké akce, tak Robinzonáda byla společná (po internetu), ale 
samostatná pro každý oddíl. Trochu panovaly obavy z „online“ 
Robinzonády, protože kvalitní signál uprostřed lesa se špatně shání, ale tak 
snad … 

My jsme vyrazili vlakem opět na Kokořínsko. Místa tam už známe, a tak 
jsme věděli do čeho jdeme. Ale měli jsme s sebou několik nováčků. 
Skupinka se nám tak trochu rozrostla. Navíc jsme měli s sebou pár lidí, kteří 
pro nás zajištovali úkoly pro Robinzonádu. S tímto jsme se rozhodli, že hned 
první den obsadíme velký kemp – Mamuťák a tam zůstaneme do neděle. 
Mamuťák byl super. Nováčci, kteří byli zničeni cestou k němu (cca 9 km 
s plnou krosnou na zádech), zajásali nad krásou kempu. A po pár chvílích 
začali dokonce hrát hry a únava byla pryč. Vzhledem k dlouhému putování 
jsme první den měli večeři celkem pozdě, ale zvládlo se to. 
Sobota byl velký soutěžní den. Pomocníci z Robinzonády nám naplánovali 
trasu, kterou jsme využili k doplnění zásob vody a zároveň bylo po cestě 
rozmístěno několik úkolů. Vlci se o dalším úkolu dozvěděli pouze tak, že se 
jim podařilo jeden úkol splnit. Občas už padali únavou, ale zvládli to. Cestou 
nás dokonce potkal déšť, ale největší průtrž jsme přečkali pod turistickým 
přístřeškem a tak se to dalo zvládnout. 
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Na večer jsme dostali úkol společně uvařit 
z donesených surovin. Donesli jsme jich Vlkům 
celkem málo, ale podařilo se jim uvařit skvělé 
jídlo a na vedoucí dokonce nezbylo ani 
k ochutnání. A dokonce se Vlkům podařilo 
natočit instruktážní video pro ostatní účastníky 
Robinzonády. 
Poslední hra na sobotu byla plánována na noc. 
A nám se podařilo sehnat pár dalších lidí na 
pomoc. V sousedním kempu se usídlili dvě 
rodiny s dětmi, a tak jsme děti napřed pozvali 
na posezeni k ohni a zahráli si s nimi pár našich 
táborových her. A potom už jsme se vydali do 

tmy hledat majáky a pod nimi schované poklady. A všechny poklady jsme 
našli... 
V neděli jsme měli naspěch. Bylo potřeba si zahrát hru a včas odeslat 
výsledek tak, aby král Jiří z Poděbrad věděl o úspěchu či neúspěchu 
jednotlivých výprav. U nás se vše podařilo a výprava byla úspěšná. A potom 
přišlo to horší – 9 km s krosnou na zádech zpět k vlaku. A zde patří pochvala 
všem Vlkům. Cestu zvládli! 
A příští rok opět pod širák. Tentokrát si ale dáme úlevu a zkusíme něco 
s kratší vzdáleností, abychom mladší Vlky neodradili. 

Ondra O. a Dominik F. 

 
Vlčí Fregata 2021 – Ohře 
Vlci opět vyrazili na vodu. Letos 
jsme si vzali za cíl splout Ohře. 
Vybrali jsme si část od Tršnice do 
Karlových Varů. Na rozdíl od 
loňského roku jsme změnili 
koncept a každý den jsme spali 
v jiném kempu. Je to horší na 
organizaci a hlavně náročnější 
časově. Každý den je potřeba 
sbalit a rozbalit stany. 
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Ve čtvrtek jsme se ubytovali v kempu v Tršnici a odpočívali jsme po cestě. 
Ráno nás čekalo vyzvednutí lodí a první den plavby. 
První den byl v pohodě. Měli jsme v plánu pouze 15 km a to se dalo krásně 
zvládnout. Trochu jsme se obávali počasí. Ne špatného. Spíše až moc 
dobrého. Slunce do nás pálilo ze všech stran. A večer se ukázalo, že ani dvojí 
či trojí mazání krémem není účinné. Asi to bylo tím, že Vlci trávili více času 
ve vodě než v lodi. Ale jelo se nám krásně. Ubytovali jsme se v kempu 
v Kynšperku a přidali se k nám opozdilci, kteří nemohli vyrazit hned první 
den. 

Druhý den jsme 
vyrazili na další 
plavbu. Poučeni 
z prvního dne jsme 
nutili Vlky se mazat 
kdykoli to bylo jen 
trochu možné.  
A vzhledem 
k dokonalému 
počasí jsme opět 
byli víc ve vodě. A 
jelikož se k nám 

přidal jeden neočekávaný host (Michal Vrba), tak jsme potřebovali řešit 
nadbytek lidí v lodích. A rozjeli jsme hru „horká brambora“. Děti, kteří 
chtěli, tak přesedali z lodi do lodi a vybírali si u koho pojedou. Dokonce to 
i zrychlovalo plavbu, kdy jedni ujížděli, protože nechtěli horkou bramboru 
a jiní je doháněli, aby se jí zbavili. 
Na třetí den jsme nakonec plavbu zkrátili do Lokte. Ukázalo se, že to bude 
lépe zvládnutelné fyzicky pro Vlky a také časově pro stíhání přepravy do 
Plzně. 
Plavbu si Vlci užili, ale někteří byli zklamáni, že bylo méně jezů. Respektive 
spousta jezů má kanály pro kanoe a není to taková výzva. Pro nás dospělé 
to je vítané, protože to přináší menší nebezpečí. A pokud jsou jezy 
nesjízdné, tak je to celkem náročné na přenos. 
A příští rok. No poplujeme znovu. Tentokrát si ale vybereme opět jinou řeku 
a možná se vrátíme k modelu přespávání na jednom místě, stejně jako 
minulý rok. Uvidíme… 

Ondra O. a Dominik F. 
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STAVBA A PRONÁJEM TÁBOŘIŠTĚ 
Stavba našeho oblíbeného tábořiště na Hadovce letos proběhla celkem 
skvěle. Dorazilo totiž hodně rodičů dětí ze Sviští roty, a tak se pracovalo 

vesele a rychle       Na fotky se můžete podívat níže. Tábořiště tedy stojí a  
mohou proběhnout nejen dva „naše“ tábory (viz zvadla), ale i ostatní akce. 
A pokud byste se na Hadovku chtěli podívat i vy ostatní, můžete využít 
následující nabídku:  
 

Vážení přátelé, 
letos jsme měli krásně pokryté prázdniny nájemníky, došlo ale k tomu, že 
nám jeden nájemce vypadl. Uvolnilo se 1. - 14.srpna 2021.  
Chtěl bych se zeptat, zda by někdo z vás měl zájem strávit nějaký čas v 
ničem nerušené přírodě? Nebo nevíte o někom jiném, kdo by tuto možnost 
uvítal? 
Tábořiště je plně vybavené a je k dispozici! Nachází se 30 km severně nad 
Plzní u Konstantinových lázní. Není potřeba pokrýt celý termín jedním 
člověkem! Pokud by nás bylo více, je možné si to podělit po libovolném 
počtu dní.  
Tábořiště i termín jsou vhodné i pro společné akce - KD, tábor, sborová 
dovolená, mládežnická dovolená, atd... 
Případný zájem pište buď na email - mracek.jan@email.cz nebo volejte na 
728 730 710 
Děkuji 
S vděčností za pomoc   
   Honza Mráček 
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UKONČENÍ ŠKOLNÍHO ROKU  
 
ve všech družinách oddílu Ararat Klubu Pathfinder proběhlo v pondělí 28. 
6. v areálu KVK centra a jak to vypadalo se můžete podívat tady:  
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NEZAPOMEŇTE SI POZNAMENAT NÁSLEDUJÍCÍ TERMÍN:  
SLAVNOSTNÍ SOBOTA KE 100. VÝROČÍ ADVENTISTŮ V PLZNI  

PROBĚHNE 18. 9. 2021 
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CO NÁS JEŠTĚ V LÉTĚ ČEKÁ? 
 

Dvě akce, které mají společné misijní zaměření a účast především mladých 
lidí: 
YOUTH FOR JESUS (Mladí pro Ježíše) je iniciativa 
mladých lidí, kteří touží být užiteční pro svoje 
okolí a jsou odhodlaní šířit dobrou právu – 
evangelium Ježíše Krista mezi lidi na území 
Slovenska a České republiky.  
Je neoddělitelnou součástí několika měsíčního 
evangelizačního programu DOTKNI SE NEBE, 
který organizují jednotlivé sbory. Do tohoto 
programu jsou zapojeni členové sborů, kazatelé, 
bibličtí pracovníci, dobrovolníci, církevní 
organizace, podpůrné organizace a vedení církve 
CASD. V Plzni organizuje tuto akci sbor Klíč, ale její účastníci navštíví po tři 
soboty také náš sbor. 
 

Druhou akcí je multižánrový křesťanský festival UNITED, který letos poprvé 
proběhne i v našem městě, konkrétně v areálu Škodaland, a to dne 19. 8. 
2021. Náš sbor se stane zázemím pro část organizátorů a jejich techniku.  
Heslem festivalu je 3P: Kristem propojeni, proměněni a povoláni a na 
programu je produkce křesťanských skupin, semináře, poradenství a 
modlitby, prostor pro setkávání ale i sportování. Zajímavostí pro nás může 
být, že jedním z řečníků bude i Michal Balcar. Vstupenky už jsou v prodeji, 

tak neváhejte       
 

 


